

The
Harbourview

灣景國際

Coca-Cola Starry Night

Dinner Buffet 可口可樂星夜自助晚餐

6:30pm - 9:30pm

Sun - Thu
星期日至四

HK\$528   \$498

Fri - Sat, PH & Eves
星期五至六、
公眾假期及前夕

HK\$558   \$528



Signature Highlights: Coca-Cola Braised Wagyu Beef Cheek with Black Truffle Essence, Lemon Coke Sweet & Sour Glazed Pork Ribs, Golden Crab and Potato Croquettes with Citrus Cola Reduction, Golden Cereal-Crusted Prawns, Coca-Cola Drunken Chicken Wings, Retro Cola Umbrella Jelly, Pouring Coca-Cola Black Forest Cake, Coca-Cola Bottle Cap Cake, Cola Magic Cupcakes. Etc.

點題美饌：可樂慢煮和牛面頰配黑松露野菌汁、檸檬可樂糖醋骨、黃金蟹肉薯餅配可樂柚子醋汁、星洲黃金麥皮蝦、可樂醉雞翼、懷舊可樂遮仔啫喱、瀑布可樂黑森林蛋糕、可樂蓋掩蛋糕、可樂小蛋糕等

* All-you-can-eat **Freshly Shucked Oysters** 即開生蠔源源供應

* Free-flow bottled soft drinks 免費暢飲玻璃樽裝汽水



☎ 3909 9088 📞 5721 6610

🏠 1/F, The Harbourview, 4 Harbour Road, Wanchai
灣仔港灣道4號灣景國際1樓

🌐 <https://theharbourview.com.hk>

✉ harbourrestaurant@theharbourview.com.hk |  



Please contact us
for **flash sale** details
請聯絡灣景廳查詢
最新快閃優惠

Selected
Credit Cards 15% Off
指定信用卡85折

• Subject to 10% service charge based on the original price • Prices are subject to change without prior notice • Subject to availability • Price and offer are not valid on specified occasions. Please contact Harbour Restaurant for details • Child aged 4-11 and senior 60 or above • Cannot be used in conjunction with other promotions • Cannot be exchanged for cash and other products or services • Subject to change without prior notice • Photos are for reference only • Subject to T&C • Please visit the official website of The Harbourview for details • The Harbourview reserves the right of final decision in the event of any disputes

• 按原價另設加一服務費 • 價目如有更改恕不另行通知 • 按供應情況而定 • 價目及優惠不適用於指定節日，請向灣景廳查詢 • 小童為4-11歲，長者為60歲或以上 • 不可與其他優惠共同使用 • 不可兌換現金及其他產品或服務 • 如有更改恕不另行通知 • 圖片只供參考 • 受條款約束 • 詳情請瀏覽灣景國際官方網站 • 灣景國際保留所有優惠最終使用權

灣景廳
HARBOUR
RESTAURANT